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Mestna občina Ljubljana  

28. seja MS           k 2. točki  

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana 

 
Zadeva:  Ulična razsvetljava  

 

Spoštovani,  

v skladu s 97. členom Poslovnika MS MOL, podajam svetniško vprašanje županu in pristojnim službam. 

Mestna občina Ljubljana se ponaša s številnimi priznanji in naslovi Zelenega mesta, oz. zelene 

prestolnice ter vseskozi poudarja trajnostno politiko in odgovoren odnos do okolja. Na novembrski seji 

mestnega sveta se je župan pohvalil, kako je European Best Destinations Ljubljano uvrstila na prvo 

mesto lestvice dvajsetih najboljših zelenih prestolnic Evrope. 

 

Analize na podlagi podatkov pridobljenih iz satelitov NASA pa kažejo na to, da je Ljubljana visoko 

uvrščena tudi na neki drugi lestvici. Je namreč na neslavnem tretjem mestu v Evropi po porabi električne 

energije za prednovoletno praznično osvetlitev. V primerjavi z oktobrom je namreč Ljubljana decembra 

kar 67,57% bolj osvetljena. (https://www.uswitch.com/gas-electricity/guides/EU-cities-that-use-the-

most-energy-for-christmas-lights/) 

 

To nekako ni v skladu s proklamirano trajnostno politiko, ki jo vodstvo MOL ob vsaki priliki rada 

poudarja, ampak izkazuje neprijazen odnos do okolja oz. silovito povečanje svetlobnega onesnaževanja 

v pred in ponovoletnem času. Ob tem velja izpostaviti potratno porabo električne energije, katere cena 

je ravno v zadnjih mesecih drastično poskočila. Če se temu prišteje še novoletni ognjemet, potem vse 

skupaj meče prav čudno luč na zeleno prestolnico.  

 

S tem v zvezi prosim, če mi lahko v mesecu januarju 2022 pošljete specifikacijo stroškov za ulično 

razsvetljavo za mesece oktober, november in december 2021 ter ceno za novoletni ognjemet. 

Zanima me, ali namerava župan karkoli spremeniti glede svoje politike svetlobno-zvočnega/zrak 

obremenjujočega prednovoletnega onesnaževanja oz. proslavljanja, ali pa bo ostal pri utečenih, okolju 

škodljivih »veselodecembrskih« razvadah? 

 

Mar ne bi bilo bolje denar, ki rezultira v obremenjevanju okolja nameniti v kaj bolj koristnega, npr. v 

humanitarne namene oz. pomoč socialno šibkim občanom? 

 

Lep pozdrav, 

 
     

Dr. Dragan Matić, mestni svetnik 


